
Sent: Wednesday, June 29, 2022 8:16 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: На вниманието на: Иванка Благова, старши експерт в дирекция „Секретариат на СОС“ 

 

Относно: приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за реда и 

условията за пътуване с обществения градски транспорт на територията на Столична 

община. 

 

Здравейте! 

Твърдо против съм отпадането на талоните за пътуване. Аз съм от хората, които по-рядко 

пътуват, но от години си взимам билети с брой пътувания както за наземния транспорт, 

така и за метрото. 
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